
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 7/10/2024

Του:  Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α' Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Κινητοποιήσεις κτηνοτρόφων Λήμνου»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως πληροφορηθήκαμε, οι κτηνοτρόφοι της Λήμνου προσφάτως κινητοποιήθηκαν,
ώστε να δοθούν λύσεις σε ζητήματα που ταλανίζουν τον κλάδο τους. Μεταξύ των
άλλων, όπως δηλώθηκε από το Προεδρείο του τοπικού αγροτοκτηνοτροφικού
συλλόγου, «…οι κτηνοτρόφοι κινδυνεύουν να μην καταφέρουν να πουλήσουν τα
αμνοερίφια τους, καθώς βρίσκεται σε ισχύ πανελλαδική απαγόρευση εξαιτίας της
πανώλης». Σε συνέχεια των δηλώσεών του τονίζεται ότι «…η νομοθεσία προβλέπει η
σφαγή των ζώων να γίνεται στα σφαγεία της εκάστοτε περιφερειακής ενότητας,  με τη
Λήμνο να διαθέτει μόνο ένα, το οποίο, όπως είναι, λογικά αδυνατεί να ανταπεξέλθει.
Αυτό θα έχει ως αποτέλεσμα οι κτηνοτρόφοι να αναγκαστούν να ταΐσουν επιπλέον
διάστημα τα ζώα τους και όταν έρθει η ώρα της σφαγής,  αν έρθει,  δε θα είναι πια του
“γάλατος” με την τιμή πώλησης να μειώνεται δραματικά».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Πώς προτίθεστε να ενεργήσετε, προκειμένου να επιλυθούν τα ζητήματα που
απασχολούν τον κτηνοτροφικό κλάδο της Λήμνου, βάσει των δηλωθέντων κι
αναδειχθέντων;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΚΟΥΠΕΛΟΓΛΟΥ ΣΥΜΕΩΝ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

70

Ημερομ. Κατάθεσης:

8/10/2024




